



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

選舉委員會第 3/2019 號通告

公佈第二十二屆澳門大學學生會領導機關選舉可接納的候選組別名單

選舉委員會根據澳門大學學生會第 1/2019 號內部規章《領導機關選舉制度》第二十七條第一款的規定，對被提名組別進行可接納性審查，經審查後並無任何可接納的候選組別。而按選舉日程所公佈的期間，得於 9 月 20 日或之前以書面形式向選舉委員會提出針對可接納性組別的異議，選舉委員會亦將於翌日公佈結果。

特此通告。

第二十二屆澳門大學學生會
選舉委員會

主席



吳穎欣

二零一九年九月十八日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of Election Committee No. 3/2019

**The List of Preliminary Admitted Groups of the Election of The 22nd
Management Board of UMSU**

According to the No. 1/2019 Internal Regulations of “Electoral System of Management Board”, the first paragraph of Article 27, Election Committee of University of Macau Students' Union verifies the admissibility of nominated candidates. There is no acceptance of the nominated candidates. Also, according to the election schedule, all the privies may submit a written objection to the Election Committee on/before the 20th of September. Election Committee will announce the result on 21st of September.

Chairman of 22 nd Election Committee of
UMSU

Ng Weng Ian

18/09/2019

The Chinese version shall prevail.